
 

 

    

 

 

Voor de rondvraag tijdens de commissievergadering van dinsdag 19 september 2023 heeft de fractie van lo-

kaal Dinkelland de volgende vragen. 

 

 

 

Aanleiding: 
 

We hebben vernomen dat er onlangs overleg is geweest met buurtvertegenwoordigers over het terrein 

Bögelscamp in Denekamp. Daaruit blijkt naar voren te zijn gekomen dat de gemeente wil afzien van het 

plaatsen van flexwoningen op dit terrein. 

 

 

Vragen. 
1. Is het juist dat het college heeft besloten om op de locatie Bögelscamp geen flexwoningen te plaatsen? Zo 

ja, waarom heeft het college dit besloten en waarom zijn we hierover niet gekend of geïnformeerd? 

 

2. Onlangs heeft het CDA ook vragen gesteld over de taakstelling voor het opvangen van statushouders, hoe 

denk het college deze taakstelling nu en de komende jaren te realiseren? Waar worden de statushouders 

dan gevestigd, wat zijn de alternatieven? 

 

3. In de raadsvergadering van 25 april, heeft de raad van de gemeente Dinkelland unaniem een motie aange-

nomen over het plaatsen van flexwoningen op de Bögelscamp in combinatie met overige woningbouw. 

Waarom is het college voornemens deze motie niet uit te voeren? Worden de flexwoningen nu elders ge-

plaatst en zo ja waar? 

 

 

 

 

Benny Tijkotte 

Fractie Lokaal Dinkelland. 

 


